

**Referat af bestyrelsesmøde
onsdag den 23. april 2025
på Stengaard**

Deltog: Nancy, Katja, Dahlia, Katrine, Anita (delvist), Karin (delvist), Lea og Jill

Afbud fra: Merete, Louise, Olivia, Jørn, Lea D

- **Godkendelse af referat**

- Referatet fra bestyrelsesmødet d. 7. april blev godkendt.
- Vi kan muligvis få lov til at have hesteambulancen stående "permanent" på Stengaard, dog ikke i 2025, da der er en kontrakt for et år med Holte. DRF kigger på det sammen med Agria på basis af mail Jill har sendt til DRF. – **Jill** spørger DRF hvornår hesteambulancen skal retur efter stævnet.

- **Meddelelser**

- DIF-puljen kan søges inden 1. juli vedr. top-lag til dressurbanen. **Lea** søger Gisselfeld Fonden for samme, da vi får besked fra dem inden vi skal søge DIF.
- Faxe Kommune afholder foredrag/workshop om Ny Fritids- og Folkeoplysningspolitik. Det er den 6. maj 19-21 på biblioteket. **Er der nogen, der vil deltage?**
- Der er D4 møde den 8. maj fra 18:30 m. spisning på Møllebakkens Rideklub (Vemmelev). Oplægget er omkring bestyrelsesarbejde i klubberne og opbygning i distriktet, stævneansøgning m.v. – **Lea** deltager men andre fra bestyrelsen er velkomne. Giv Lea besked senest 1. maj, hvis I vil med.
- DRF afholder Terrænstildommer kursus – på Sjælland er det den 29. maj på CEP. Er der nogen, der har lyst? **Lea** prøver at spørge om det er noget for Caroline S., Thomas K. og Cecilie E.
- DRF's Repræsentantskabsmøde forløb fint med gode indlæg. Der blev bl.a. talt om den dårlige økonomi og genopretningsplanen, hestevelfærd, ændringer til dressurbedømmelserne på delen, der vedrører rytteren og Udviklingskonsulenterne, der har lavet et spørgeskema klubberne kan sende ud til deres medlemmer. **Lea** kontakter en konsulent for at få besøg mht. at få lavet et spørgeskema HKR kan anvende.
- DRF Militaryudvalg har afholdt møder med hhv. ryttere, stævnearrangører og officials. Lea og Jill deltog i mødet for stævnearrangører. Det var et fint møde, der endte ud i, at det vil være fint at få arrangeret et tilsvarende møde mellem ryttere og stævnearrangører for at få afklaret forventninger til hinanden.

- **Afholdte aktiviteter**

- **Arbejdsdage d. 13. og 21. april**

- Der var ca. 30 fremmødte den 13. hvilket var dejligt og meget blev slebet og malet på stævnepladsen og i terrænet blev der også arbejdet godt. Den 21. var der ca. 17 fremmødte og der blev nået en hel del ting. Der mangler

stadig at blive malet færdigt på nogle bomme og så er der ca. 15 bomme, der skal males (fra skuret), men det når vi ikke til maj stævnet. Der skal males nogle fag af det gamle dressurhegn, som vi bruger til afkortning.

- **Åben terrænbane den 12. april**
 - Der var tilmeldt 3 ryttere, men kun 2 dukkede op. De havde aldrig været i terrænet før (hvilket jo er formålet med konceptet). Mia tog sig godt af de 2 ryttere uden udgift for klubben.
- **Opstilling med Rikke Laumann den 24. april 2025**
 - Ikke afholdt på mødedagen, men 11 tilmeldte. Har efter mødet hørt, at det igen var en stor succes. Vi regner med at gentage muligheden senere i år. **Merete** er tovholder.
- **Kommende aktiviteter**
 - **Store Hestedags Cup m. Sløjfeterræn den 26. april**
 - Vi har 6 hold til træning – 3 hver for hhv. heste og ponyer. 26 rider Cup og der er 22 til start i Sløjfe-klasserne. Hjælper-plan er på plads.
 - Vi starter kl. 8:00 og forventer at være færdige ca. 18:30.
 - Der sættes et 60'er og et 80'er spring på opvarmningen bag startboksen.
 - **Military den 4. maj**
 - Hesteambulancen er afhentet af Leif.
 - Vi får brug for mere hjælpe i kiosken, da Birte ikke kan. Vi skal bruge en til at forberede aftensmad til hjælpere efter stævnet og nogle stykker, der vil lægge toast sammen og putte i fryseren, så de er klar til brug – **Lea** leder
 - Banegennemgang til hest bliver for 70 + H90 og bliver som vi plejer ned til Nyhavn og igennem vandet mellem 9-12. Vi skal have en observatør siddende ved Nyhavn.
 - **Lea** laver opslag om arbejdsdag i terrænet kommende søndag efter aftale med Peder.
 - Jesper Thygesen har bygget en del terrænspring til os, så vi sætter Jesper på som sponsor på hjemmesiden – **Jill**
 - **Programtræning v. Peter Fischer den 9. maj**
 - Der er pt. 6 tilmeldte og fuldt booket. Peter kan måske en time længere, det åbner så for yderligere 3 ryttere. Der er en del på venteliste. **Olivia** er tovholder.
 - **D-Dressurstævne den 24. maj**
 - Propositioner er klar og der er åbnet for tilmelding.

- **D-Springstævne den 25. maj**
 - Propositioner er klar og der er åbnet for tilmelding. Lea kigger lige på klasserne igen, da det kunne se ud til, at der mangler en hesteklasse og måske er en ponyklasse for meget.
 - **Louise** har kontakt til banedesigner.
- **Junior Camp den 28. til 30. juli**
 - På juniorudvalgsmøde blev aktiviteterne til årets junior camp fastlagt. Mia H kommer igen til spring- og terræntræning, der bliver pony-games, Orienteringsridt m.v.
- **Nyt fra udvalgene**
 - **Bane- og Materialeudvalg**
 - Vi har fået tilbud fra tømrer på renovering af gulv i Klubhus/Kiosk. Det løb op i 110.000 kr. Selv med etablering af varmepumpe og internet kommer vi ikke op på de 200.000 kr., der skulle til for at søge Nordea's renoveringspulje. Vi har således sat sagen i bero for nu.
 - Der er nu skrabet en stor del af sandet af den lille dressurbane. Måske skal der lægges lidt på igen. Sandet bruges på springbanen.
 - **Springudvalg**
 - Anita fandt nogle af vores sandsække, som var ubrugte. Louise og Anita har nu fyldt 14 sække med sand og kørt dem på springbanen. Vi anskaffer 3 trækvogne til springbanen til sække, numre m.v. og andet udstyr. Plastbordet i det gamle dommerhus tages ud og huset bruges til opbevaring af vogne med udstyr.
 - **Juniorudvalg**
 - På mødet den 21. april blev aktiviteter til Junior Camp'en fastlagt. Derudover var der forslag til andre aktiviteter som Tur til strand, Tur i Tivoli, Pony games, Jule-bingo og en Wellness tur hos fam. Thygesen.
 - **Dressurudvalg**
 - Der skal indkøbes nogle plast-planker til dressurhegnet, da nogle er knækkede. **Jill** bestiller.
- **Regnskab og budget**
 - Det ser ud til, at vi får en pænt overskud på SHC-dagen.
 - **Priser baneleje terrænbanen**
 - Resultatet af Louises og Anitas arbejde fremlægges på næste møde.
- **Eventuelt**
 - Alle officials til alle stævner i 2025 er på plads.

- **Næste møde:**

- Næste møde afholdes onsdag d. 21. maj 2025 kl. 18:30 på Stenggaard